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INTERPELÁCIA POSLANCA MIESTNEHO ZASTUPITEĽSTVA 

 
 
POSLANEC:   Izabella JÉGH 
INTERPELOVANÝ:  starosta mestskej časti Ing. Roman LAMOŠ 
 
TEXT INTERPELÁCIE:  Lužný most – pomenovanie, staviteľ/investor rozbehol otázku 
ohľadom pomenovania tohto mostu a my sme sa ako miestne zastupiteľstvo uzniesli na 
pomenovaní tohto mosta a stanovisko bolo poskytnuté ďalej, ale my sme sa už nedozvedeli 
viac. Rusovce a Biskupice sú sa schválený návrh názvu mosta ako Lužný most. Páni Jégh apeluje 
na mestských poslancov, aby sa zapojili do procesu schválenia názvu mosta.  
 
ODPOVEĎ:   Pavel DROZD (sekretár kancelárie starostu) 
TEXT ODPOVEDE: potvrdzujeme, že mestská časť si je vedomá prijatého uznesenia z roku 
2020 (t.j. 14.9.2020), ktoré bolo zaslane Magistrátu Hl. mesta Bratislava, žiaľ do dnešného dňa 
toto uznesenie Magistrát nepredložil na schválenie mestskému zastupiteľstvu. Na mestskom 
zastupiteľstve o tomto probléme hovoril aj mestský poslanec pán Uhler. Magistrát Hl. mesta 
Bratislava na schválenie názvu mosta požaduje aby mestská časť Podunajské Biskupice 
doplnila listom údaje o osi mosta. Nakoľko týmito údajmi nedisponujeme a má ich iba 
stavebník nemohli sme Magistrátu Hl. mesta Bratislava zaslať doplňujúcu informáciu ako ju od 
nás požadoval. Zastávame názor, že mestská časť Podunajské Biskupice spravila všetko preto 
aby pomenovanie mosta mohlo byť schválené. Aktuálne by mal Magistrát Hl. mesta Bratislava 
požiadať stavebníka o doplnenie údajov, ktoré žiadal od nás a následne ucelený materiál 
predložil na rokovanie mestského zastupiteľstva spolu s uznesením mestskej časti Podunajské 
Biskupice na schválenie plénu mestského zastupiteľstva. 
 
 
 
 
 
 Ing. Roman Lamoš, v.r. 
 starosta 


